
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. október 27-ei rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel polgármester, Patkós Éva alpolgármester, Batta Attila Viktor képviselő, 

Harmat Mihályné képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kovács Péter József 

képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő,  

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Békefi-Mucsi Lídia vagyongazdálkodó, Boross 

Boglárka gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, Kaszanyi Judit hatósági osztályvezető-helyettes, 

Vasas István városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető, Bíró László közterület-felügyeleti 

osztályvezető, Szabó Péter városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető-helyettes, Nagy 

Sándor energetikus, Tarné Gonda Róza belső ellenőr, Deákné Bozsó Tünde műszaki ügyintéző, 

Bordács László ügyvezető, Rácz Péter Béla mezőtúri járási hivatalvezető, Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető, Roszik Mihály informatikus és 4 fő érdeklődő állampolgár 

 

Szűcs Dániel: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. Külön köszöntöm Rácz Péter Béla járási hivatalvezető urat. A 

jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 11 fő önkormányzati képviselőből jelen van 9 fő, az ülés 

határozatképes. Bejelentéssel van távol dr. Siposné Varga Ildikó képviselő. Későbbi érkezését jelezte 

Patkós Lajos képviselő. Az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. Jegyzőkönyv hitelesítőknek 

Batta Attila Viktor és Kovács Péter József képviselőket kérem fel. 

 

Javasolom, hogy a képviselő-testület a 2022. október 21-én kiküldött meghívóban szereplő napirendi 

pontokat tárgyalja meg. 

 

Szavazásra bocsájtom a napirendi pontokat, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

187/2022.(X.27.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. október 27-ei rendes nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 48. § (1) 

bekezdése alapján – elfogadja a 2022. október 27-ei rendes nyilvános ülés napirendjét. 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 20/2019. (XI.07.) számú rendeletének módosításáról  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   
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3. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti 

ipari épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet megalkotásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a települési támogatásról szóló 

21/2020. (VIII.27.) számú önkormányzati rendelete alapján adható karácsonyi támogatás 

jogosultsági feltételeinek meghatározásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

5. A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés és 

bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése esetén a többletszolgáltatás ellentételezéseként az 

önkormányzat részére, valamint az anyakönyvvezető, egyéb közreműködő részére fizetendő 

díj mértékének megállapításáról szóló 16/2019.(VII.25.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

6. Mezőtúr Város Képviselő-testületének 153/2002.(VIII.06.) határozatával elfogadott Mezőtúr 

Város hatályos településszerkezeti tervének módosításáról (a Mezőtúr külterület, 0223/22 

hrsz-ú ingatlanok és környezetére vonatkozóan) 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

7. Mezőtúr Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 2/2004.(II.6.) önkormányzati rendelet és 

annak mellékletét képező szabályozási terv módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

8. Az önkormányzat tulajdonában lévő zártkerti 11152/2, 11152/1, valamint 11151 hrsz-ú 

ingatlanok belterületbe vonásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

9. Mezőtúr Város Önkormányzata és a Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Energetikai 

intézkedési tervének elfogadására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

10. Mezőtúr Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési tervének elfogadására 

Előadó: dr. Enyedi Mihály 

 

11. A XXIX. utca útalap stabilizáció közbeszerzési eljárás eredményéről  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

12. A Damjanich utca útalap stabilizáció közbeszerzési eljárás eredményéről  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

13. Tájékoztatás Mezőtúr Város 2023. évi tervezett rendezvényeiről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

14. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

15. Tájékoztató a 2022. szeptember 13. – 2022. október 12. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről, eseményeiről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   
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16. Bejelentések 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

1.napirend 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 20/2019. (XI.07.) számú rendeletének módosításáról  

 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal a rendelet-tervezet elfogadását 

javasolja a képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

dr. Enyedi Mihály: A Szervezeti és Működési Szabályzat hatálybaléptetése most lesz a rendelet 

elfogadása után azért, hogy a közbeszerzési bizottság újra össze tudjon ülni, és immár két fővel meg 

tudja hozni azokat a szükséges döntéseket, amiket ma még eddig nem tudott.  

 

Kovács Péter József: A bizottságok törvényes működése érdekében támogatjuk az előterjesztést, 

azonban szeretnénk leszögezni, hogy magát az SzMSz-t továbbra sem tartjuk legitimnek.  

 

Kovács Attila: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottságban és a közbeszerzési 

bizottságban is elnök vagyok. Az SzMSz-ben ezt speciális helyzetnek kellene feltüntetni, mivel egy 

képviselő csak egy bizottság elnöke lehet.  

 

dr. Enyedi Mihály: A 74.§ (1) bekezdésében a), b), c), d) bizottságai a hagyományos bizottságok. Az 

e) pontban van a városi közbeszerzési bizottság és a régi politikai megállapodás szerint a pénzügyi 

bizottság elnöke vezeti a közbeszerzési bizottságot. A városi közbeszerzési bizottság elnökére ez a 

kitétel nem vonatkozik.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezet módosítását, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta. 

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet egységes szerkezetben, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) számú 

rendeletének módosításáról szóló 15/2022.(X.27.) számú önkormányzati rendeletét.  
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2.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 9 igen egyhangú 

szavazattal a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek. 

Ismerteti a rendelet-tervezetet.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A rendelet 5. sz. mellékletének 39. pontjában van egy betervezett bútor 

helyreállítás 1.092.000 Ft-ért. Ez a felújítás ebben az évben megtörténik-e?  

 

Szűcs Dániel: A felújítás megtörtént már a Petőfi út 5. szám alatti épületben. A későbbi rendezésével 

kapcsolatban annyit mondhatok, hogy az illetékes múzeumnak jeleztük, hogy elhelyezésre kerültek 

az eszközök és szeretnénk a későbbiekben kiállítani és megmutatni a mezőtúriaknak és az 

idelátogatóknak. Amíg a szakértő meg nem érkezik, addig nem mutathatjuk meg a látogatóknak ezt 

a szatócsboltot és a berendezését.  

 

Kovács Attila: Patkós Éva alpolgármester asszonnyal már megnéztük ennek a boltmúzeumnak a 

berendezési tárgyait. Ekkor megállapítottam, hogy ezek az eszközök tragikus állapotban vannak. 

Nem tudom, hogy erre mit költöttek egy millió forint értékben. Ez majdnem úgy néz ki, mint a 

tűzrevaló.  

 

Szűcs Dániel: Ezek az eszközök még rosszabb állapotban voltak a felújítást megelőzően.  

 

Békefi-Mucsi Lídia: A bútoroknak nem a felújítása történt meg, csak a helyreállítása. A nagyobb, 

látható károkat egy hozzáértő asztalos mester korhű színű festékekkel próbálta kijavítani. Ez nem 

került egy millióba, ez csak egy előirányzat, a teljesítés a novemberi testületi ülésen fog megjelenni. 

Azokat a javításokat merte megcsinálni, amit Pusztai Zsolt múzeumigazgató megengedett. Várjuk a 

múzeumból a szakértőt, aki majd meg fogja tekinteni, hogy megfelel-e számukra ez a helyiség és 

utána a vele fogják berendezni ezt a helyiséget.   

 

Rózsa Endre Bertalan: Mennyi lett kifizetve erre a helyreállításra?  

 

Békefi-Mucsi Lídia: A pontos összeg 600.000 Ft volt, egy helyi asztalos vállalkozó végezte el a 

munkát.   

 

Szűcs Dániel: Van-e kérdés, hozzászólás? (Nincs.) 

Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete módosításáról szóló 16/2022.(X.28.) 

számú önkormányzati rendeletét.  

 

 

3.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti 

ipari épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet megalkotásáról 
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Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal az alábbi módosításokkal javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet:  

- a rendelet 2. számú mellékletének I. pontja kerüljön törlésre, továbbá  

- a rendelet 2023. január 1-én lépjen hatályba, valamint  

- a rendelet 2. számú mellékletében a közös költségek közé kerüljön felvételre a 

kamerarendszer és az elektromos beléptető kapu kiépítési és üzemeltetési költsége. 

Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal támogatta a pénzügyi, városfejlesztési és 

környezetvédelmi bizottság javaslatát.  

 

Jelenleg a bérlők a megemelkedett gáz és villamosenergia árak miatt már többletet fizetnek, mint 

ahogyan a többi vállalkozó is Mezőtúron. Tekintettel erre a helyzetre valamint arra, hogy több bérlő 

is jelezte levélben és szóban, hogy a megemelkedett bérleti díjakból komoly problémáik lehetnek. Ez 

nem a 10-20.000 Ft-ot fizető bérlőknél jelent gondot, hanem ahol jelenleg több százezer forintos 

bérleti díj van, ahol duplázódásra kerülne. tehát nem egy 5-10-20 %-os bérleti díjemelésről beszélünk 

a bizottság által javasolt 2023. január 1-vel.  Jelen helyzetben, amiben tudjuk, segítenénk a mezőtúri 

vállalkozókat, így a tanüzemben lévő bérlőket is. Javasolom, hogy hozzunk külön határozatot arról, 

hogy 2023. március 31-ig térjen vissza a képviselő-testület a rendelet bérleti díjemelési részére, és 

addig maradjanak változatlanul a jelenleg érvényben lévő bérleti díjak. Ezen kívül a két bizottság 

javaslatával egyetértek, hiszen egy nagyon konstruktív véleménycsere volt a bizottsági tagok között. 

A közös költséget érintően is tisztázódott több rész. A bérlők egyik legfontosabb problémája a 

jelenlegi portaszolgálat volt, úgy gondolják a bizottsági tagok is, hogy nem feltétlen szükséges a 

nappali és az éjszakai portaszolgálat. Ezt válthatná ki egy elektromos kapu és sorompó, ami a be- és 

kijutást követően automatikusan záródik, valamint rendszámfelismerő kamerarendszerrel is 

rendelkezik majd. A tanüzemben lévő épületegységek körüli területek rendeződjenek, hogy azok 

melyik épülethez tartoznak. Ezzel kapcsolatban mind a mai napig vannak még problémák bent a 

tanüzemben. Nem olyan rend mutatkozik, amelyet maguk a bérlők is szeretnének, hogy legyen. Az 

ezeken kívüli területekért pedig a bérlők fizessenek külön a bérleti díjon felül. Az a kérésem a 

képviselő-testület felé, hogy a mai napon még ne emeljünk bérleti díjat a tanüzemben lévő bérlőknek, 

hanem 2023. március 31-ig térjünk erre vissza, amikorra már a költségvetésünket is látni fogjuk.  

 

Kovács Mihály: A bérlőkkel volt egy megbeszélés másfél hónappal ezelőtt, ahol elég sok téves 

információ derült ki a bérlők részéről. Ezt az okozta, hogy nem kaptak meg minden anyagot időben, 

nem tudták áttanulmányozni. Amikor mindent megtudtak a bérleti díjakkal kapcsolatban, túl nagy 

probléma és eltérés nem mutatkozott részükről. A közös költség és a portaszolgálatnak a költségei 

voltak azok, amik zavarták őket. Ezzel a módosító indítvánnyal ez rendeződik. Már két éve húzódik 

a tanüzemnél a bérletek, jogviszonyok rendezése. Az előző bérlő nem biztos, hogy a helyzet 

magaslatán állt és az önkormányzat érdekeit sem képviselte minden esetben. Ezt a helyzetet meg 

kellett szüntetni. Jó döntésnek tartom, hogy az önkormányzat cége vette át az üzemeltetést. A bérleti 

díjak kellő realitással tükrözik azt a piaci helyzetet, amit egy külső igazságügyi szakértő állított össze 

részünkre. A környékünkön is hasonló árak vannak az ipari parkokban. Semmi különleges, kirívó 

dolgot nem látok. Azt látom, hogy még van olyan lehetősége az itt lévő bérlőknek, ami nem biztos, 

hogy a többi mezőtúri vállalkozásnak is tetszik, hiszen építményadót nem kell fizetniük. Ez is nagy 

támogatás a részükre. A többi mezőtúri vállalkozással szemben sem korrekt, ha bizonyos 

vállalkozásokat versenyelőnybe juttatunk. Mindenkinek ki kell venni a részét az adózásból. Ha egy 

magán cég bérbe ad saját tulajdonú ingatlanokat, akkor nem kéri ki mások véleményét, hanem 

versenytárgyalást hirdet, és akinek a legjobb az ajánlata, annak adja ki. Ezt kellene nekünk is tenni. 

Ez egy közvagyon, aminek a városnak kell hasznot hoznia. Ebből a befolyt összegből az épületeket 

fent kell tartani és állagmegóvásra fordítani. A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi 

bizottság javaslata egy jó indítvány, azt kérem, hogy ezt támogassa a testület.  

 

Kovács Attila: A tegnapi pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottsági ülésen 

egyértelművé vált számunkra, hogy a bérleti díjaknak a bevezetését nem szabad elhalasztani. 
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Amennyiben elhalasztjuk, azokkal szemben is igazságtalan, akik jelenleg az ipari parkban bérelnek 

és megfizetik a piaci árakat. A rendelet sajátos kritériuma, hogy minden ott tartózkodó vállalkozásnak 

lehetősége ad arra, hogy nyújtson be a pénzügyi bizottságnak egy kérelmet indoklással, amennyiben 

nem tudja elfogadni ezt a megemelt bérleti díjat. Ez a bizottság van olyan bölcs, hogy megvizsgálja 

több oldalról a kérést, és ha indokoltnak látja, akkor megadja a megfelelő kedvezményt. Ebben a 

rendeletben már benne van, hogy a befolyó bérleti díjaknak az összege csak arra fordítható, hogy az 

épületeket felújíthassuk belőle. Ezzel a rendelettel egy felívelő pályára helyezzük a tanüzem 

megújulását és nem a költségvetésből kell rá pénzt keresni, hanem ezek majd rendelkezésre állnak. 

Amikor itt voltak a tanüzem meghívott vendégei, akkor egyetértettek abban, hogy nekik a legnagyobb 

problémájuk nem a bérleti díjváltozással van, hanem a portaszolgálat magas díjával és a közös 

költségekkel. Most, hogy a portaszolgálatot egyelőre megszüntetjük, ezzel megoldódik, hogy nem 

lesz havonta több tízezer forintos pluszköltségük a vállalkozásoknak, ezzel is csökkentettük a 

terhüket. A területek rendezettségére most már lesz lehetőség azáltal, hogy melyik terület melyik 

vállalkozáshoz tartozik. Ez egy igazságos dolog lesz. Kérem, hogy értesítsük a bérlőket arról, hogy a 

bérleti díjak 2023. január 1-jén életbe lépnek, de van lehetőségük a kérelmek eljuttatására november 

30-ig, mint ahogyan a hozzászólásom elején elmondtam. Ebbe a témába már nagyon sok munkát 

beletettünk, az infláció is egyre csak nőtt és ezekben a bérleti díjakban ennek a hatása még nem is 

látszik. Úgy gondolom, hogy a fokozatosság elve jobb, mint az egyszeri nagyobb bérleti díj emelés. 

Kérem a képviselő-testületet, hogy fogadják el a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi 

bizottság javaslatát.  

 

Szűcs Dániel: Az állagmegóvásra 2023. január 1-től vissza fognak fordulni a bérleti díjak. Azokat a 

vállalkozásokat, akiknek lehetőségünk van segíteni, segítsük természetesen a meghatározott 

határidőig. Ha jól emlékszem 5-600 ezer forintnyi különbség van a bevételnél a plusz bérleti díjakat 

tekintve.  

 

Batta Attila Viktor: Az önkormányzatnak kötelessége segíteni a vállalkozásokat, és mivel nincs 

pénzünk, hogy minden vállalkozást segítsünk, ezért azzal tudunk segíteni, hogy nem kérünk tőlük 

annyit és ezzel munkahelyeket óvunk és őrzünk meg. Nem olyan nagy emelésről van szó, ezért ez 

egy gesztus értékű dolog lenne és márciusig mindenképpen le tudnánk zárni. Ha nem tudjuk segíteni, 

akkor legalább ne tegyünk rájuk pótterhet. Mezőtúr Város Önkormányzata vállalkozásbarát 

önkormányzat. Mindenkit, akit tudott, támogatott. Versenyelőnybe egyik vállalkozó sem kerül azért, 

mert 20-30 ezer forinttal kevesebbet fizet, de családokon, illetve a lelki támogatásban és bátorításban 

része van.  

 

Kovács Attila: Úgy érzem, hogy Batta Attila Viktor képviselő úr nem teljesen érti ennek a lényegét. 

Itt nem arról van szó, hogy március 31-e után ez be lesz vezetve. Ez el lesz halasztva. Van olyan 

lehetőség, hogy 2023. január 1-jén vezessük be a bérleti emelés felét, április 1-jén pedig a másik felét. 

Polgármester úrnak az előterjesztésében nem ez állt, de ezt most felteszem módosító javaslatként.  

Javasolom, hogy találjunk egy kompromisszumos megoldást, amivel ezt át tudjuk mozdítani.  

 

Batta Attila Viktor: Ez egy hosszú, közös munka gyümölcse. Polgármester úr azt mondja, hogy 

kötelesek vagyunk március 31-ig újratárgyalni, akkor az azt jelenti, hogy döntést kell hoznunk addig. 

Ha akkor az lesz, hogy halasszuk el, azt nem támogatom, de addig gesztus jelleggel elfogadom.   

 

Kovács Mihály: Ezt a gesztus jelleget Kovács Attila elnök úr pontosan megfogalmazta. Azt nem 

mondta el senki, hogy az Intézményellátó Kft. jogásza azt kérte, hogy január 1-től lépjen életbe, mert 

ha nem így lesz, akkor nekik dupla munkát kell végezni, minden egyes vállalkozással külön 

szerződni, külön ütemezni, külön felmérni a területet. Így is előtte állnak egy nagy horderejű 

munkának, mire előkészítik azoknak a területeknek a felmérését, pontosítását, aminek a számlázása 

szerepel itt a mellékletben. Minél többször döntünk, annyiszor kell nekik új szerződést kötni. A 

lépcsőzetes életbe léptetés egy jó megoldás, javasolom a többi képviselőtársamnak is elfogadásra.  
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Kötél János: Támogatom Kovács Attila képviselő úr javaslatát. Azoknak a vállalkozásoknak, akiknek 

plusz terhet jelent, sávosan vezessük be a pluszterheket. Erre az épületkomplexumra rengeteg pénzt 

kell ráfordítani.  

 

Szűcs Dániel: Örülök annak, hogy a fokozatosságról mégis csak lehet beszélni, mert kezdettől fogva 

ez volt a javaslatom. A tervezett bérleti díjemelésének az 50 %-ról beszélünk. Ezzel egyet tudok érteni 

akkor, ha marad a március 31-i döntésnek a vissza hozatala a maradék mennyiségre. Nem tudhatjuk, 

hogy január 1-jén a mezőtúri gazdasági társaságok hogyan fognak állni. Szeretném, ha próbálnánk 

segíteni őket abban, hogy jelenleg ezt a teljes mértéket nem rakjuk rájuk, hanem ennek egy részét, a 

fokozatosság elvét betartva és ezt követően pedig visszajönne elénk és közösen döntünk megint csak 

a maradék résznek a bevezetéséről. 

 

dr. Enyedi Mihály: Az Mötv. 50. §-a előírja, hogy ezeknek a rendeleteknek a módosításához is a 

képviselő-testület minősített többségének a szavazata szükséges. A rendeletalkotás része a módosítás 

elfogadása is. Jelenleg a képviselő-testület minősített többsége 6 fő.  

 

Szűcs Dániel: Első módosító javaslat: Az igazságügyi szakértő által javasolt bérleti díj emelésének a 

fele 2023. január 1-től legyen a bérlőknél érvényesítve. Javasolom, hogy 2023. március 31-ig döntsön 

a képviselő-testület a bérleti díj másik részének a bevezetéséről. Először erről fogunk most szavazni. 

 

A képviselő-testület 5 igen 4 nem szavazattal a módosítást nem fogadta el.  

 

Szűcs Dániel: Második módosító javaslat: 2023. január 1-től az igazságszakértő által javasolt bérleti 

díjemelés felének a mértéke legyen először ráterhelve a bérlőkre, majd 2023. július 1-tól pedig a 

fennmaradó rész is. Innentől kezdve lesz a javasolt bérleti díj bevezetve.  

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal a módosítást fogadta el.  

 

Kovács Attila: A rendeletbe még bele kellene írni, hogy amennyiben meghibásodik a beléptető 

rendszer, akkor a bérbeadó köteles azonnal visszaállítani a portaszolgálatot a vagyonvédelem miatt.  

 

dr. Enyedi Mihály: Javasolom, hogy novemberben úgy is visszahozzuk a rendeletet és ezt a javaslatot 

a szerződésbe tesszük bele, amely a rendeletnek melléklete marad.  

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság és az ügyrendi bizottság 

módosító javaslatát bocsátom szavazásra, amely így hangzik: A rendelet 2023. január 1-én lépjen 

hatályba. 

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta. 

 

Szűcs Dániel: A rendelet 2. számú mellékletében a közös költségek közé kerüljön felvételre a 

kamerarendszer és az elektromos beléptető kapu kiépítési és üzemeltetési költsége. 

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta. 

 

Szűcs Dániel: Kérem, hogy most szavazzunk a módosításokkal együtt az egész rendelet-tervezetről.  

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr, Szolnoki út 5-7. szám alatti ipari 

épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról szóló 17/2022.(X.28.) önkormányzati 

rendeletét.  



8 

 

 

4.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a települési támogatásról szóló 21/2020. 

(VIII.27.) számú önkormányzati rendelete alapján adható karácsonyi támogatás jogosultsági 

feltételeinek meghatározásáról 

 

Szűcs Dániel: Az egészségügyi és szociális bizottság 8 igen egyhangú szavazattal a rendelet-

tervezetet elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú szavazattal a rendelet-

tervezetet elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a 

képviselő-testület részére. 

Ismerteti a rendelet-tervezetet. 

Van-e kérdés, hozzászólás? Nincs. Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének a települési támogatásról szóló 21/2020. (VIII.27.) számú önkormányzati 

rendelete alapján adható karácsonyi támogatás jogosultsági feltételeinek meghatározásáról 

szóló 18/2022.(X.28.) számú önkormányzati rendeletét.  

 

 

5.napirendi pont 

 

A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés és 

bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése esetén a többletszolgáltatás ellentételezéseként az 

önkormányzat részére, valamint az anyakönyvvezető, egyéb közreműködő részére fizetendő díj 

mértékének megállapításáról szóló 16/2019.(VII.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal a rendelet-tervezetet elfogadásra 

javasolja a képviselő-testület részére. 

Patkós Lajos képviselő megérkezett, a képviselő-testület létszáma 10 fő.  

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: Nagyon sokan jönnek ide más településekről házasságot kötni, ezért kértem Biriszló 

Beáta osztályvezető asszonytól, hogy gyűjtse ki külön-külön a helyi és a vidéki házasulandók számát. 

Amennyiben turizmus van itt a házasságkötésből, akkor a mezőtúri lakcímkártyával rendelkezők 

részére lehetne valamennyi kedvezményt adni. Ide sorolnám a kistérségünkhöz tartozó településeket 

is. A statisztika alapján 2021-ben 10 %-a volt csak a házasulandóknak nem mezőtúri lakcímkártyával 

rendelkező személy. 2022-ben már egy kicsit emelkedett ez a szám.  Érdemes ezen elgondolkodni és 

esetleg módosítani a rendeletet. Az elmúlt évben ebből a szolgáltatásból ráfizetése volt az 

önkormányzatnak, ezért lehetne annyit emelni, hogy ne legyen mínuszos.  

 

Szűcs Dániel: A rendelet-tervezetet teszem fel szavazásra, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta a hivatali helyiségen kívüli, 

valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés és bejegyzett élettársi kapcsolat 

létesítése esetén a többletszolgáltatás ellentételezéseként az önkormányzat részére, valamint az 

anyakönyvvezető, egyéb közreműködő részére fizetendő díj mértékének megállapításáról szóló 

16/2019.(VII.25.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 19/2022.(X.28.) számú 

önkormányzati rendeletét.  
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6.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testületének 153/2002.(VIII.06.) határozatával elfogadott Mezőtúr 

Város hatályos településszerkezeti tervének módosításáról (a Mezőtúr külterület, 0223/22 hrsz-

ú ingatlanok és környezetére vonatkozóan) 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.  

Ismerteti az előterjesztést.  

Van-e kérdés, vélemény? Nincs. Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

188/2022.(X.27.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Képviselő-testületének 153/2002.(VIII.06.) határozatával elfogadott Mezőtúr 

Város hatályos településszerkezeti tervének módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk. (1) 

bekezdés b) pontja alapján valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) 1. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva – figyelemmel az 

épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 6.§ (1) bekezdésére, 

62. § (6) bekezdés 6. pontjában kapott felhatalmazása alapján Mezőtúr Város Képviselő-testületének 

153/2002.(VIII.06.) határozatával elfogadott Mezőtúr Város településszerkezeti terve az alábbiak 

szerint kerül módosításra: 

 

1. Mezőtúr Város Településszerkezeti tervének leírása (185/20212. (IX.27.) Képviselő-testületi 

határozat 1. melléklete) a „8.2. Módosuló területfelhasználású, illetve építési övezeti/övezeti 

besorolású területek (külterületen)” fejezetben a „Területfelhasználásában és funkciójában 

megváltozó területek (tervezett területhasználatok” c. táblázat a következő 47c. sorral egészül ki: 

 

 „Területfelhasználásában és funkciójában megváltozó területek (tervezett területhasználatok) 

 

Sorszám Régi besorolás Új besorolás Terület (ha) 

47c. Má KkKM 0,89 

 

2. Jelen határozat mellékletei 

2.1. 1. melléklet: T-1jelű „Településszerkezeti terv” című tervlap (rajzi melléklet) 

2.2. 2. melléklet: 4/2022VÁLT jelű „Területfelhasználás változások” című tervlap (rajzi 

melléklet) 

 

3. Jelen határozat a mellékletekkel együtt érvényes, azzal együtt alkalmazandó. A hatályba 

lépéssel egyidejűleg a 153/2002. (VIII.06.) önkormányzati határozattal elfogadott T-1 jelű 

Településszerkezeti tervlap helyébe jelen határozat 1. melléklete lép.) 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
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1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály,  

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Farkas Edit Főépítész, Helyben 

8. Kevesolar Kft. (3700 Kazincbarcika, Csók István út 46.) 

 

 

7.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 2/2004.(II.6.) önkormányzati rendelet és 

annak mellékletét képező szabályozási terv módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-testületnek. 

Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést.  

Van-e kérdés, vélemény? Nincs. Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Helyi Építési 

Szabályzatáról szóló 2/2004.(II.6.) önkormányzati rendelet és annak mellékletét képező 

szabályozási terv módosításáról szóló 10/2022.(X.28.) számú önkormányzati rendeletét.  

 

 

8.napirendi pont 

 

Az önkormányzat tulajdonában lévő zártkerti 11152/2, 11152/1, valamint 11151 hrsz-ú 

ingatlanok belterületbe vonásáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal az előterjesztést elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére.    

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Mihály: A Kertváros vágóhíd felőli lakosainak nevében szeretném megköszönni, hogy az 

önkormányzat megvásárolta ezeket a zártkerti ingatlanokat. Ez egy nagyon fontos állomása lesz 

annak az útnak, amely összeköti a Diófa és a Szeder utcát. Legalább 400 ingatlant érint ez dolog. Az 

út megtisztításának költségére a képviselői keretemet szeretném felajánlani. Remélem, hogy a jövő 

évben lesz olyan pályázati lehetőség, amely kapcsán el tudjuk kezdeni az összekötő út terveztetését a 

megvalósításhoz. Utána valamilyen zúzalékkal feltöltött útnak a létrehozásában kérném majd a 

segítségeteket.   

 

Szűcs Dániel: Jelenleg a belterületbe vonásról szól az előterjesztés. Értem a kérést, majd meglátjuk, 

hogy a költségvetés milyen lehetőségeket fog tartogatni.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

189/2022.(X.27.) képviselő-testületi határozata  
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Az önkormányzat tulajdonában lévő zártkerti 11152/2, 11152/1, valamint 11151 hrsz-ú 

ingatlanok belterületbe vonásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 107.§-ában, és a 24/2012. (IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított hatáskörében 

eljárva, a 185/2012. (IX.27.) határozattal elfogadott településszerkezeti terv alapján –az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában lévő  

- Mezőtúr, zártkerti 11152/2 hrsz-ú, 1525 m2 területű, csatorna művelési ágú, 

- Mezőtúr, zártkerti 11152/1 hrsz-ú, 7065 m2 területű, 24,59 AK értékű szántó művelési 

ágú 

- Mezőtúr, zártkerti 11151 hrsz-ú, 1454 m2 területű, 6,06 AK értékű kert művelési ágú 

ingatlanokat közterület kialakításának céljából belterületbe vonja. 

 

2. A belterületbe vonás költségeinek fedezetét Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) önkormányzati rendeletének 4. számú mellékletének 2. 

sorának terhére biztosítja.  

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a belterületbe vonással kapcsolatos jogcselekmények megtételére. 

 

 Felelős:   Szűcs Dániel polgármester     

           Határidő:   2023. február 28. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal, Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály, 

Helyben 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

9.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata és a Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Energetikai 

intézkedési tervének elfogadására 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 nem 1 igen szavazattal 

az előterjesztést nem javasolja elfogadásra a képviselő-testület részére.  
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Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal az előterjesztést elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést, továbbá elmondta, hogy felmerült annak a gondolata, hogy a Mezőtúri 

Közös Önkormányzati Hivatalban a munkahét 4 napból állna, a pénteki napon nem folyna 

munkavégzés, a többi napokon 7-17 óráig tartana a munkaidő.  

 

Kovács Mihály: Az írásos anyag töredéke annak, amit most Polgármester úr elmondott részünkre. Ez 

inkább egy tájékoztató, mint intézkedési terv. Nagyon becsülöm azoknak a vezetőknek a munkáját, 

akik ezt kidolgozták, de ez egy jelentéktelen dolog. Amit a lakosság felé kell kommunikálnunk, az 

egészen húsbavágó lehet. A saját bőrén érzi minden lakos a gáznak, a villanyáramnak az árát. Az 

országban több településen bezárják a stadionokat és más egyebeket, hiszen a lét a tét. A 700 millió 

a valóság. Nem a város tehet róla, de el kell mondani a város lakosságának. Ha bezárjuk az uszodát, 

sok embert fog érinteni és sokan fel lesznek háborodva. Bezárjuk a Főiskolát, az gondot fog jelenteni, 

mint krízisközpont. Ha lesz megoldás, akkor meg tudjuk oldani. Az anyagban szerepel a 

Sportcentrumnál, hogy a felhasznált energiáról naprakész számításokat, feljegyzést kell vezetni. Ez 

minden önkormányzati intézménynél fontos lehet.  

 

Szűcs Dániel: Valóban nem mi tehetünk a villamos energia és a gázárak emelkedéséről. Minden 

képviselőnek felelősségteljesen kell gondolkodnia.  

 

Kovács Attila: Ez nem egy intézkedési terv, hanem egy intézkedési beszámoló. Az intézkedési a 

tervekben számadatok, felelősök, határidők, táblázatok vannak alátámasztva olyan tényekkel, mint 

amit elmondott Polgármester úr. Ebből ezek teljesen kimaradtak. Abban gondolkodunk, hogy január 

1-től akár az uszodánkat bezárjuk. Gyakorlatilag lefelezzük már a működési idejét az uszodának, ahol 

tudjuk, hogy nincs gázfűtés, csak áramfüggése van. Korábban 6 órakor nyitott az uszoda, most du. 

13 órakor. Ezzel már lefelezzük az áramfogyasztást, ezért semmiképpen nem szabadna bezárni az 

uszodát. Itt energiákról beszélünk, ha összehasonlítjuk a hőmérsékletet a tavalyival, akkor lehet, hogy 

csak 10 fok volt. Most meg 20 fok van, mely lehet, hogy kitart novemberig. Ekkor nyilván 

drasztikusan le fog esni a fogyasztás. Ezért nehéz most ebben döntéseket hozni, hogy mi a jó és rossz 

megoldás. Évekkel ezelőtt nem követtük ilyen szoros felügyelettel az energiafelhasználást, ezért nem 

tudunk intézkedési tervet sem csinálni. A gázközbeszerzésnél a nagyszolgáltatók rákényszerítik az 

önkormányzatokat, hogy megkössék velük a szerződést 1000 Ft/m3 körüli áron. Ma már drasztikusan 

lecsökkent a földgáz világpiaci ára 300 Ft körüli összegre. Ha befejeződne a háború, akkor 

valószínűleg valamennyire normalizálódna ez a kérdéskör és még jobban csökkennének az árak. Mi 

meg vagyunk kötve, kénytelenek vagyunk egy évig 1000 forintos áron megvásárolni a gáz 

köbméterét. Ki tudunk-e lépni ebből a szerződésből? Most kellene egy kormányzati segítség, hogy 

ezek a nagy cégek ne tudjanak az erejüknél fogva visszaélni, mert úgy érzem, hogy az 

önkormányzatokra rákényszerítik ezeket a gázárakat. A szerződéseket meg kell kötni. Nem lehet 

zuhanyozásra használni a meleg vizet kint a sporttelepen, úgy érzem, hogy ez akkora visszalépés a 

2022-23-ban. Meg kellene vizsgálni, hogyan lehetne biztosítani a meleg vizet továbbra is a 

sportolóknak. Biztos vagyok benne, hogy mindent megtettek az intézményvezetők, de ők mégsem 

ebben profik és még nem is voltak ilyen helyzetben. Ilyen intézkedési tervet még nem kellett soha 

készíteni. Javasolom, hogy vegyünk igénybe olyan tanácsadó céget, akik megmutatják, hogyan kell 

egy ilyen tervet összeállítani. Nagyon sok önkormányzat foglalkozik ezzel a kérdéssel, őket is meg 

lehetne kérdezni. A tervek ott vannak Polgármester úr előtt, amiből tényeket, számokat mondott, 

ebből kaphatnánk valós képet. Nagyon nehéz előre tervezni, mert sok minden az időjárástól függ. Az 

irány jónak tűnik, de ezt az intézkedési tervet nem tudom támogatni.  

 

Szűcs Dániel: Az uszodaüzemeltetéssel kapcsolatban szeretném elmondani, hogy olyan javaslatokat 

fogalmazzon meg a képviselő-testület, amivel csökkenteni tudunk. A meleg víz biztosítása nem 

költségcsökkentő tényező. Nagyon sok mindent végigjártunk, mire ezt az anyagot letettük az asztalra. 

Nem azt mondom, hogy teljes körű és minden szám stimmel pontosan a tervben, de a mai tudásunk 
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szerinti számok vannak benne. Ezek a jelenleg ismert számok, hogy tudjunk felelősségteljes 

döntéseket hozni. Megnéztük, hogy más települések milyen intézkedési terveket készítettek, a 

szolnoki még vékonyabb volt, mint ami itt van előttünk. Képviselő úr most mondta, hogy nem 

ismerünk sok tényezőt ezekben a számokban. Az egyértelműen látszik, hogy a legnagyobb 

épületünknél tudunk a legtöbbet megtakarítani, a főiskolánál. Az előterjesztés utolsó mondatában 

szerepel, hogy az elkészült energetikai intézkedési terv tartalma a vezetők, valamint energetikai 

szakemberek javaslatán alapszik, amelynek érvényesítésével jelentős megtakarításokat érhet el a 

város. A város egyik igen elismert energetikai szakemberével egyeztettünk a Városháza tekintetében. 

Jelenleg ezeket a számokat és cselekvési terveket ismerjük, ezt tudom a mai napon a képviselő-

testületnek elmondani. Akkor fogunk konkrét zárási dolgokról dönteni, ha megismerjük az uszodának 

a villamos energia árát január 1-től, mert még nem ismerjük. Jelenleg azért jöttek ezek az intézkedési 

javaslatok a délután nyitvatartással kapcsolatban, mert már az megmutatkozott, hogy háromszorosára 

emelkedett ezzel a végső menedékes árral, és valamit már cselekedni kellett, mert ez már a mostani 

költségvetésünket is érintette.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Több alkalommal sürgettem Polgármester urat, hogy készüljön egy 

intézkedési terv. Polgármester úr olyan anyagot ismertetett velünk, amely lényegesen konkrétabb, 

tárgyszerűbb, bővebb az általunk ismert anyaghoz viszonyítva.  El kell fogadnunk, hogy hétről-hétre 

napról-napra változnak a dolgok. Sokkal szerencsésebb lett volna, ha ezt mi is megkapjuk, hiszen 

ennek a munkának a láttatása jobban megtörténik módszertanilag. Köszönöm az intézményvezetők 

munkáját, ahogyan ezzel a témával behatóan foglalkoznak. Mi csak az írásban beterjesztett anyagban 

tudunk állást foglalni. A lakossággal is meg kell értetni, hogy szükség van a takarékoskodásra, de 

egyes helyeken óriási pocséklást látunk és óriási pénzeknek a kiáramlását. Mi azon vagyunk, hogy 

működőképes maradjon ez a város, és tudjuk, hogy áldozatokat kell meghozni. Azt tartjuk nagyon 

szomorúnak, hogy bizonyos törvényekkel belekényszerítettek minket az elektromos energia áramnak 

a szerződésbeli megkötésére. A 3/2022.(II.08.) rendeletben a 7. § foglalkozik a minimális 

hőmérsékletekkel. Ez kellően összhangban van-e a mostani hőmérsékletek meghatározásával. 

Kiterjedt-e erre a figyelmünk? Mi bizonyos tekintetben munkáltatók vagyunk. A képviselő-testületi 

üléseket lehetne az Andrea-teremben is tartani, ezzel is költségeket takarítanánk meg. Köszönöm a 

munkáját mindenkinek, akik részt vettek ennek az intézkedési tervnek az elkésztésében, de mi csak 

az írásban beterjesztett anyagra tudunk szavazni.  

 

Szűcs Dániel: A Díszteremre vonatkozóan van beírás az előterjesztésben, még pedig az, hogy 

temperáló fűtést fogunk alkalmazni. Elképzelhető, hogy ez az utolsó alkalom, hogy képviselő-

testületi ülésen ebben a teremben ülünk.  

Olyan anyagot tudtam beterjeszteni, amiben nem vagyok támadható a tekintetben, hogy olyan 

számokat közlök ki, amely után két hét múlva én leszek betámadva, hogy azok a számok nem voltak 

valósak. Ezért nem tettem bele azokat a számokat, amelyeket szóban elmondtam. Úgy gondolom, 

hogy felelősen kell dönteni, azért vannak a képviselők megválasztva. 700 milliós többlet 

energiaköltségről beszélünk, és azzal, hogy sehol nem hozunk intézkedést, azzal nem fog 

költségtakarékossági tényezőt mutatni.  

 

dr. Enyedi Mihály: Rózsa képviselő úrnak szeretném elmondani, hogy természetesen megnéztük ezt 

a rendeletet, de a speciális rendelkezés lerontja az általánost. Most itt van egy speciális rendelkezés. 

A Polgármester úr által elmondott 18-20 C0 átlag hőmérséklet lesz. Lesznek olyan irodák, amelyekben 

nem fogja ezt elérni a fűtés. Ezekből az irodákból átköltöztettük a dolgozókat. Ennél fogva, ott ahol 

többen vannak, ott magasabb lesz a hőmérséklet, de ezt nem nagyon fogjuk meghaladni. Azzal, hogy 

több ember kerül egy irodába, melegebb lesz, személyenként kb. 0,5 C0-kal. Így tudjuk megoldani, 

ez is egy kényszerlépés. Senkinek sem esik jól, de nem költjük el, ami nem áll rendelkezésre.  
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Batta Attila Viktor: Szeretném megköszönni mind az írásbeli anyagot, mind a kiegészítést. Láthatjuk, 

hogy naponta változnak az események. Ilyen még nem volt, még minta sincs előttünk. Azt kérem, 

hogy támogassuk az előterjesztést és minden hónapban térjünk vissza rá, ameddig szükséges.  

 

Kovács Attila: A megkötött szerződésekből van-e kiút? Jegyző úrtól nem kaptam erre a kérdésemre 

választ.  

 

dr. Enyedi Mihály: Meg fogjuk nézni Képviselő úr, hiszen ez egy rendkívül speciális helyzet. Vannak 

olyan települések, amelyeknek még ennél is kilátástalanabb a helyzetük.  

 

Szűcs Dániel: Jelenleg a tőzsdén látható, hogy a gázárak lejjebb mentek. A közbeszerző tájékoztatása 

szerint még mindig jóval magasabb árat ajánlanak ki ezek a cégek jelenleg is.  

 

dr. Balla Vilmos: 2022. szeptember 30-án lejárt a szerződés, ezért kényszerpálya volt. Korábban nem 

volt közbeszerzés, most a becsült érték miatt közbeszerzést kellett lefolytatni. Azért kényszerpálya, 

mert 2022. október 1-től nincs ellátási kötelezettség. Nekünk szeptember végén kellett döntenünk 

erről jogszabállyal kijelölt úton. A megkötött szerződésnek az alapvető háttérjogszabálya a megkötött 

közbeszerzési törvény, amely a szerződés megszűnésének és módosításának a lehetőségét taglalja 

igen kötött módon. A megajánlott árak mögött lekötött kapacitások vannak, amit megvásárol az 

energiakereskedő, tehát itt igen szigorú feltételi vannak közbeszerzési oldalról egy szerződés 

módosításának vagy megszűnésének. Emellett háttérjogszabály a Ptk. is, közös megegyezéssel lehet 

megszüntetni, módosítani szerződést, de ennek az elmúlt hetek hírei alapján is fontos azt 

megállapítani, hogy ezt segítheti egy központi jogszabály, ami ezt felülírja. A tőzsdei ár és a 

közbeszerzés által megajánlott ár az két különböző dolog.  

 

Szűcs Dániel: A hivatalban és a gazdasági társaságoknál a dolgozóknak tartani fogjuk azt a 

minimumot, amire Rózsa képviselő úr célzott.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk.   

 

A képviselő-testület 6 igen 4 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

190/2022.(X.27.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Energetikai intézkedési tervéről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat mellékletét képező energetikai 

intézkedési tervet jóváhagyja.  

  

Felelős:   Szűcs Dániel polgármester 

Határidő:  folyamatos 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal, Helyben 
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6. Mezőtúri Város Önkormányzata Intézményei, Székhelyükön 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

Patkós Lajos elhagyta a termet, a képviselő-testület létszáma 9 fő. 

 

 

10.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési tervének elfogadására 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal az előterjesztés elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.  

Ismerteti az előterjesztést.  

Batta Attila Viktor és Harmat Mihályné képviselők elhagyták a termet, Patkós Lajos képviselő 

visszaérkezett a terembe, így a képviselő-testület létszáma 8 fő.  

 

Kovács Attila: Szeretném megköszönni Tarné Gonda Róza munkáját, példaértékű. Ebben az évben a 

Mezőtúri Ipari Park Kft-nél volt egy vizsgálat a földek használatával és bérbeadásával kapcsolatban, 

mely a mai napig nem zárult le. Jegyző úr elmondta a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi 

bizottsági ülésen, hogy nem tudtak megegyezni ügyvezető igazgató úrral, hogy kinek van igaza. Azt 

kérném, hogy egy határidőt határozzon meg a képviselő-testület, hogy minél előbb a kezünkbe 

kerüljön ez az anyag, ugyanis záros határidőn belül ügyvezető úr el fog menni nyugdíjba. A 

premizálása is ettől az anyagtól függene, illetve itt egy nagyon komoly dologról van szó. Jó lenne, ha 

a novemberi képviselő-testületi ülésre bekerülhetne ez az anyag, mert tavasz óra várok erre az 

anyagra.  

 

Szűcs Dániel: Egyetértek abban, hogy novemberben erre pontot kell tenni, az ügyvezető köteles a 

könyvelővel egyeztetni ezzel kapcsolatban. Ez meg is történt, de a könyvelő egy másik szakember 

bevonását is kezdeményezte, mivel a földtörvény tekintetében egy különlegesebb dologról van szó. 

Ennek napokon belül pont kerül a végére.   

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

191/2022.(X.27.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2023. évi belső ellenőrzési tervérnek elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

119. § (5) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2023. évi belső ellenőrzési 

tervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 
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4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályvezetői, Helyben 

7. Tarné Gonda Róza belső ellenőr, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

11.napirendi pont 

 

A XXIX. utca útalap stabilizáció közbeszerzési eljárás eredményéről 

 

Szűcs Dániel: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: A közbeszerzési bizottság 2 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület részére. 

 

Szűcs Dániel: A döntés meghozatala során a képviselő-testület név szerinti szavazással dönt, kérem 

szavazzunk.  

 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kovács Péter József  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 
Mezőtúr Város Önkormányzata 

192/2022.(X.27.) képviselő-testületi határozata 

 

„ÚTSZAKASZOK ÚTALAP STABILIZÁCIÓJA XXIX. UTCA” tárgyú, keretmegállapodás szerinti 

közbeszerzési eljárásban benyújtott ajánlatok bírálatáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) 

pontja alapján - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. §-ára és Mezőtúr Város 

Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatára, - az alábbi határozatot hozza: 

 

1.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „ÚTSZAKASZOK ÚTALAP STABILIZÁCIÓJA 

XXIX. UTCA” tárgyú „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás 

keretén belül verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán megállapítja, hogy az eljárás 

EREDMÉNYES, az eljárás keretében beérkezett ajánlatok ÉRVÉNYESEK. 

 

2.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „ÚTSZAKASZOK ÚTALAP STABILIZÁCIÓJA 

XXIX. UTCA” tárgyú „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás 

keretén belül verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán megállapítja, hogy a legalacsonyabb 

ellenszolgáltatást nyújtó és érvényes ajánlatot tevő Szolnok Aszfalt Kft. (1084 Budapest Rákóczi tér 3. 

2/18.) a nyertes ajánlattevő.  

 

3.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja, hogy „ÚTSZAKASZOK ÚTALAP 

STABILIZÁCIÓJA XXIX. UTCA” tárgyú „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú 

keretmegállapodás keretén belül verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán a vállalkozási szerződést 
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Mezőtúr Város Önkormányzata a Szolnok Aszfalt Kft. (1084 Budapest Rákóczi tér 3. 2/18.) az ajánlati 

árral megegyezően nettó 4.942.607 Ft. + 27 % ÁFA, azaz bruttó 6.277.111 Ft összegben kösse meg. 

 

4.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város polgármesterét az 

eljárásban nyertes ajánlattevővel való szerződés aláírására, és a további szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: összegzés kiküldését követően közbeszerzési törvényi határidő szerint 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 
 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes szervezeti egységei, Helyben 

6. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

7. Ajánlattevők, Székhelyén 

 

 

12.napirendi pont 

 

A Damjanich utca útalap stabilizáció közbeszerzési eljárás eredményéről 

 

Szűcs Dániel: Megkérem Kovács Attilát, a közbeszerzési bizottsági elnökét, ismertesse az 

előterjesztést.  

 

Kovács Attila: A közbeszerzési bizottság 2 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület részére. 

 

Szűcs Dániel: A döntés meghozatala során a képviselő-testület név szerinti szavazással dönt, kérem 

szavazzunk.  

 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kovács Péter József  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

193/2022 (X.27.) képviselő-testületi határozata 

 

„Damjanich u. útalap stabilizációja” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményéről 
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Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvényre és 

Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatára - az alábbi határozatot hozza: 

 

5.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „Damjanich u. útalap stabilizációja” tárgyú 

„Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás keretén belül verseny 

újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán megállapítja, hogy az eljárás EREDMÉNYES, az eljárás 

keretében beérkezett ajánlatok ÉRVÉNYESEK. 

 

6.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „Damjanich u. útalap stabilizációja” tárgyú 

„Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás keretén belül verseny 

újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán megállapítja, hogy a legalacsonyabb ellenszolgáltatást nyújtó 

és érvényes ajánlatot tevő Szolnok Aszfalt Kft.(1084 Budapest Rákóczi Tér 3. 2/18.) a nyertes 

ajánlattevő.  
 

7.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja, hogy a „Damjanich u. útalap 

stabilizációja” tárgyú verseny újranyitási eljárás kapcsán Mezőtúr Város Önkormányzata a 

vállalkozási szerződést a Szolnok Aszfalt Kft.-vel (1084 Budapest Rákóczi Tér 3. 2/18.), mint nyertes 

ajánlattevővel az ajánlati árral megegyezően nettó 4228165 + 27 % ÁFA, azaz bruttó 5 369 770 Ft 

összegben kösse meg. 
 

8.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város polgármesterét 

az eljárásban nyertes ajánlattevővel való szerződés aláírására, és a további szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Felelős: Szúcs Dániel polgármester 

Határidő: 2022. november 10. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes szervezeti egységei, Helyben 

6. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

7. Ajánlattevők, Székhelyén 

 

 

13.napirendi pont 

 

Tájékoztatás Mezőtúr Város 2023. évi tervezett rendezvényeiről 

 

Szűcs Dániel: A művelődési, oktatási és sport bizottság 5 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.  

Ismerteti az előterjesztést.  

Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

194/2022.(X.27.) képviselő-testületi határozata  

 

Tájékoztatás Mezőtúr Város 2023. évi tervezett rendezvényeiről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr Város 2023. évi tervezett 

rendezvényeiről szóló tájékoztatót a jelen határozat mellékletei szerint elfogadja.  

  

Felelős:    Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: 2022. október 27. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

14.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhantú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek.  

Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

195/2022.(X.27.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  
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1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzati 

tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 20/2011.(XI.15.) önkormányzati 

rendeletének 5/A.§ (1-2) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú melléklete 

szerint jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

15.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2022. szeptember 13. – 2022. október 12. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről, eseményeiről 

 

Kovács Mihály: Szeptember 15-én kínai küldöttség járt Polgármester úrnál. Van-e valamilyen 

visszajelzés a kínaiak részéről? 

Szeptember 26-án dr. Szecsei Klára főigazgató asszonnyal tárgyalt Polgármester úr a Kórház 

helyzetéről, jövőjéről. Mit lehet erről tudni? 

Október 4-én a Mezőtúri Művészeti Közalapítvány képviselőivel tárgyalt Polgármester úr. Miről 

tárgyaltak? Szóba kerültek-e azok a festmények, amiket Mezőtúr Város Önkormányzatának 

ajándékoztak a művészek? Ezekről a festményekről történt-e leltárfelvétel?  

 

Szűcs Dániel: Batta Attila Viktor képviselő úr visszatért a terembe, a képviselő-testület létszáma 9 

fő. 

Egy kínai delegáció járt nálunk, egy nagyobb projektnek beszállító cég keres Magyarországon leendő 

telephelyet. Mezőtúron az ipari parkot nézték meg. Több információt nem tudok megosztani, mert 

nincs.  

dr. Szecsei Klára főigazgató asszonnyal általános megbeszélést folytattunk a Kórház mindennapi 

működéséről. Amennyiben lesz olyan dolog, ami érinti a lakosságot és a képviselőket, jelzéssel 

leszek.  

A művészeti közalapítvánnyal történt megbeszélésen erről nem volt szó, de vettem a jelzést. A 

Mezőtúri Művészeti Közalapítvány közgyűjtemény kiállításáról volt szó főleg ezen a megbeszélésen, 

mely október 23-ától tekinthető meg a Zsinagógában. Folyamatban van a tárgyak fényképezése és 

dokumentálása. A Takács tanyánál elkészült az elektromos kapu, be is van már kötve, azonban addig 

nem üzemelik be, amíg a lakosság ki nem lesz értesítve. 

  

Rózsa Endre Bertalan: A művelődési, oktatási és sport bizottság ülésén nem csak beszéltünk arról, 

hogy dokumentálva legyen a művészeti közalapítvány által létrehozott kis plasztikáknak, 
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festményeknek az anyaga, hanem erre a bizottság 5 igen egyhangú szavazattal állást is foglalt. Ennek 

a határideje 2022. november 30. Azt is kértük, hogy Lengyel Krisztina felügyelje ezt a tevékenységet. 

Szeptember 14-én Polgármester úr és Patkós Éva alpolgármester asszony részt vett a Kertészlak 

bejárásán az Erzsébet ligetben. Mit lehet erről tudni? 

 

Szűcs Dániel: Az ad-hoc bizottság tagjai kaptak egy tájékoztatást, hogy betekintést nyerhessenek egy 

bejárás alkalmával a Kertészlak állapotának megtekintésére. A bejárás során azt tapasztaltuk, hogy a 

korábbi helyzettel ellentétben jelentős mértékű minőségi felújítások történtek több részében is a 

Kertészlaknak. Fényképek készültek a bejárásról. Amennyiben elegendő a fényképek bemutatása az 

ad-hoc bizottságnak, akkor itt pontot teszünk a végére, ha nem, akkor egy másik alkalommal újból 

megtekinthetjük, mivel nem volt mindenki jelen ezen a bejáráson.  

 

 

16.napirendi pont 

 

Bejelentések 

 

Kovács Mihály: A posta előtt krízishelyzet alakul ki időnként, mert az MVM-nek szerdán délelőtt és 

csütörtökön délután van ügyfélfogadása. Sajnos olyan helyzet állt elő nagyon sok lakosnál, hogy 

irreálisan magas gázszámlát kaptak. Többen 6. alkalommal jutottak csak be csak ügyintézésre. A 

lakosok kérik a város vezetését, hogy biztosítsunk egy olyan helyet, ahol nem a szabad ég alatt az 

utcán kell várakozni. Kérem, vizsgáljuk meg ennek a lehetőségét.  

 

Szűcs Dániel: Ezzel kapcsolatban már történt intézkedés. Az MVM-nek írtunk levelet ez ügyben, de 

választ még nem kaptunk rá. A levélben tájékoztattuk őket, hogy a Városházán tudnánk helyet 

biztosítani az ügyfélfogdásnak.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Az Ifjúsági lakótelep és az Újváros irányába épülő kerékpárút építésénél a 

lakosságnak meglehetősen nagy felháborodása van, nagyon sok gond, probléma van. Sajnos vannak 

idős személyek akik, emiatt nem tudnak közlekedni, vagy csak nehezen. Itt a szintkülönbség 

gondokról szólnék. Arra kérem polgármester urat, hogy sürgessék már az építkezést.  

Az Újvároson XII. u. 13. szám alatt áldatlan állapotok vannak. Az itt lakók nagyban vétkeznek a 

közösségi együttélés szabályainak. Az utcán élik az életüket, az állatokat az utcán tartják, és 

közegészségügyi problémák is rendre felmerülnek. A lakosság érdekében kérem, hogy tegyünk ez 

ellen intézkedést.  

 

Szűcs Dániel: Elküldtünk egy levelet országgyűlési képviselő úrnak, hogy a Parlamentben 

kezdeményezze az állattartással kapcsolatos hatáskörök visszakerülését az önkormányzatokhoz. 

Több éve beszélünk már erről a komoly problémáról.  

 

dr. Enyedi Mihály: Ismert a probléma, 2016 óta heti szinten figyelemmel kísérjük az udvar állapotát. 

Hathatós munkát elfogadható állapotokat teremtettünk, elértük azt, hogy az udvar szinte fel van 

söpörve. Nem találom azokat a problémákat, amiket a bejelentő sokszor beír. A trágyát egyenes a 

lovas kocsira tetetjük és vitetjük el velük. Azt az állapotot, ami volt, megszüntettük, de ennél jobb 

már nem lesz. A közösségi együttélés szabályainak meg nem tartása miatt már több százezer forint 

büntetést kiszabtunk. Ameddig elmehettünk, elmentünk ebben az ügyben.  

 

Szűcs Dániel: A kerékpárút feltöltésével már haladtak előre az Ifjúsági lakótelepnél is a beruházást 

érintően is. Kértem a kivitelezőt, hogy az aszfaltréteg minél előbb kerüljön ráhúzásra és a szegélykő 

melletti területet is egyengessék el a balesetveszély miatt.  
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Kovács Attila: A Kossuth úton még mindig van egy 20-30 m-es szakasz, aminek az aszfaltrétege 

nincs kész. Kérem, hogy szólítsuk fel a kivitelezőt ennek a napokon belüli befejezésére.  

Többen eljuttatták hozzám panaszukat, hogy a mezőtúri ivóvíz ismét ihatatlan, nagyon zavaros, 

bűzös, hasmenést okoz. Hívjuk fel a TRV Zrt. figyelmét erre.  

 

Szűcs Dániel: A kooperációs megbeszélésen kértem, hogy fejezzék be az aszfaltozást a Kossuth úton 

is. 

A TRV Zrt-től egyrészt intézkedést kérünk, másrészt pedig kérjük, hogy a legfrissebb mérési adatokat 

küldjék el számunkra.  

 

Kötél János: A Szondi utca és a Munkás utca közötti résznél nagyobb kátyú van a tehergépkocsik 

miatt. Kérem, hogy javítsuk ki minél előbb, mert egy autónak már kitört a kereke emiatt.  

 

Szűcs Dániel: Erre a forrás nem áll rendelkezésre, de a nagyobb kátyúk kijavításával kapcsolatban 

még beszélek a kollégákkal és visszatérünk rá.  

Van-e még bejelenteni való? Nincs. 

Mindenkinek köszönöm a munkát, nyilvános ülésünket bezárom.  

   

 

 

                                                                     K.m.f. 

 

 

 

 

     Szűcs Dániel              dr. Enyedi Mihály 

      polgármester           jegyző 
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